
Oświadczenie złożone 
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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z pandemią COVID-19 funkcjonuje nakaz zakrywania ust i nosa w przestrzeni publicznej. 

Najczęściej odbywa się to przy użyciu maseczek ochronnych, np. maseczek wielokrotnego użytku.  

W opinii publicznej pojawia się szereg wątpliwości dotyczących skuteczności tych środków ochrony, 

a nawet ich szkodliwości przy niewłaściwym stosowaniu. Wiele mówi się również o normach, jakie powinny 

spełniać maseczki. Nie ulega wątpliwości, że w dobie pandemii zasadniczym aspektem jest troska o zdrowie 

i życie obywateli. 

Mając na uwadze powyższe, bardzo proszę o udzielenie odpowiedzi na pytania: czy w obrocie znajdują 

się jedynie maseczki ochronne posiadające atest i kto jest odpowiedzialny za certyfikację maseczek ochron-

nych (wydawanie atestów)? 

Andrzej Kobiak 

 
 


